



## Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 4

Datum och tid: 2011-06-13 kl. 19,00-21,00

Plats: H8C, Martin Hellström.

|             |                    |    |                           |
|-------------|--------------------|----|---------------------------|
| Närvarande: | Daniel Nordström   | DN | Ordförande                |
|             | Lars Bergelind     | LB | Sekreterare + ekonomi     |
|             | Ingemar Gustafsson | IG | V. ordförande             |
|             | Martin Hellström   | MH | Ledamot + TV-ansvar       |
|             | Göran Forsström    | GF | Suppleant + panncentralen |

|                |                  |    |                        |
|----------------|------------------|----|------------------------|
| Ej närvarande: | Jonas Ivarsson   | JI | Suppleant + kontaktmän |
|                | Gunilla Trüschel | GT | Ledamot + ekonomi      |
|                | Susanna Klemming | SK | Suppleant + utskick    |
|                | Janne Hallberg   | JH | Vicevärd               |

§1 Mötets öppnande:  
DN öppnade mötet.

§2 Val av justeringsman:  
Att justera dagens protokoll valdes MH.

§3 Genomgång av dagordning:  
Dagordningen genomgicks och godkändes.

§4 Genomgång av föregående protokoll:  
Protokoll nr 3, 11-05-17, genomgicks och godkändes.

§5 Rapporter från områdesansvariga:

Garagemålning pågår. Virke som skall bytas på garage är märkt med \*.

Besiktning av yttertak (se tidigare notering) skall verkställas. LB kontakter besiktningsförrättare.

Anbud på asfaltkomplettering, muntligt, har inkommit från NCC, Peter Moberg.  
Omfattar asfaltkomplettering:

|    |                      |
|----|----------------------|
| G1 | Källartrappa         |
| H2 | Källartrappa + brunn |



## Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



|     |                                                 |
|-----|-------------------------------------------------|
| H5  | Källartrappa + plan                             |
| H6  | Källartrappa                                    |
| H8  | Källartrappa + plan + brunn                     |
| H10 | ev. ca 10 cm komplettering av kant mot kantlist |
|     | Garage ca 2 x 1,5 m golv                        |
| G5  | Källartrappa + brunn                            |
| G3  | Källartrappa + brunn                            |

Lämnat pris 45.000.- - 50.000.- + moms (byte av överbyggnad ingår inte).  
LB kontaktar GT ang. ekonomi och Peter Moberg ang. ev. beställning samt gången vid H10.

### Panncentralen:

GF rapporterade att vårt önskemål om förslag till åtgärder för minskning av energibehov diskuterats men ingen spec. rekommendation kan ännu ges. Åtgärder bör bedömas för varje enskild fastighet eftersom behov och vanor är så olika. Vissa fryser medan andra sover med öppet fönster osv.

För Gräsvägens samfällighet har man t.ex. beslutat byta alla termostatventiler vilket förhoppningsvis ger viss spareffekt (också beroende på hur varje enskild fastighetsägare hanterar uppvärmning, ventilation mm).

Beträffande ersättning för skötsel av antennenläggningen hänskjuts diskussionen till planerat möte med samfälligheternas styrelser, planerat till 11-08-24.

Diverse utbyten av komponenter i panna är beställd. Detta beroende på hård eldning under de 2 kalla vintrar vi haft.

Skriftlig, villkorad, accept på bygglov för silo vid panncentralen finns nu.

Flytt av mätutrustning till skolan undersöks. I nuläget betalar skolan 90.000.- för värmeförluster. Vid ev. flytt försvinner denna inkomst varför lönsamhetsberäkning skall genomföras innan diskussionen aktualiseras.

Beträffande kontaktmän: inget att rapportera.

TV: Visa störningar har uppkommit i samband med åskväder. Nu funkar allt tillfredsställande.

Ekonomi: GT kunde inte närvara men har sänt över rapport via mail (bifogas). Snabbt konstaterades att budget verkar följas.

GT har ombesörjt Lisebergskort till festkommittén, 6 st.



## Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



### §6 Övriga frågor:

Sophantering. LB kontakter kommunen beträffande sophanteringsfrågor.  
Kompostkärl tas med i diskussionen.

Husdjur. Påtalas på hemsidan olämpligheten av att rasta husdjur på  
samfällighetens lekplatser och övriga gemensamma ytor.

Brev från ordf. i Gräsvägens samfällighet gällande bl.a. ersättning för  
antennanläggningens skötsel. Brevets innehåll diskuteras vid möte 24/8.

Erbjudande från Jordnära om att bli avtalskund (bifogas) bedömdes för närvarande  
inte intressant då gemensamma inköp just nu inte är aktuella.

### §7 Hemsidan:

IG och Fredrik D. fortsätter arbetet med hemsidan. En del idéer finns.

### §8 Humla/utskick/hemsida:

Utskick nu är inte aktuellt

### §9 Nästa möte:

Nästa möte beslutades till tisdagen den 24/8 kl. 19,00 Daniel Nordström, H8E.

### §10 Mötets avslutande:

DN avslutade mötet och tackade för kaffe med kandelsocker och riktigt god paj  
med vaniljsås och glass .

Lars Bergelind

Martin Hellström